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Geacht heer Jabar, 
 
 
We hebben gehoord dat er per 9 juli 2024 een coördinator toegankelijkheid bij de gemeente 
Haarlem in dienst komt. Dat is goed nieuws omdat er nu eindelijk volgende stappen kunnen 
worden gezet. Wij vinden het wel heel jammer dat het evaluatierapport Actieprogramma 
toegankelijkheid 2019/2021 al ruim een jaar klaar is en dat er al die tijd weinig mee gedaan 
is. Gezien het belang van het onderwerp kijken wij uit naar de volgende stappen.  
 
We hebben begrepen dat de nieuwe coördinator nu eerst een plan van aanpak voor het 
vervolg moet schrijven, zodat alles in één keer naar de gemeenteraad gestuurd kan worden. 
De participatieraad wil graag nog een kanttekening bij het evaluatierapport maken, waar de 
nieuwe coördinator bij het afronden van de informatie voor de gemeenteraad hopelijk nog 
rekening mee kan houden. 
 
Het evaluatierapport toegankelijkheid vinden we te algemeen en niet concreet. Er worden 
veel beschrijvingen gegeven van de huidige situatie en waar nog allemaal aan gewerkt moet 
worden en zo nu en dan staat er vermeld wat er gedaan is. Wat ontbreekt is wat er moest 
gebeuren volgens het Actieprogramma en wat er daadwerkelijk gedaan is. Het noemen van 
concrete zaken die volgens het actieplan verbeterd/dan wel vernieuwd zouden worden om 
Haarlem toegankelijker te maken en hoeveel daarvan terecht gekomen is, is volgens de 
Participatieraad een essentieel onderdeel van een evaluatierapport. Die gegevens ontbreken 
nu, waardoor het ook voor de gemeenteraad moeilijk is om te beoordelen of het actieplan 
heeft gewerkt. 
 
De Participatieraad adviseert om de toekomstige coördinator alsnog concreet op een rijtje te 
laten zetten wat de voornemens waren en wat de resultaten zijn. Dat zal niet alleen het 
College en de gemeenteraad van betere informatie voorzien, maar ook helpen bij het maken 
van een nieuw actieplan.  
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De Participatieraad maakt graag kennis met de nieuwe coördinator en vindt het belangrijk 
om over een nieuw plan van aanpak met elkaar van gedachten te wisselen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Alex de Groot 

 
 

Voorzitter Participatieraad 


